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    Zápis ze 7. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 8.11. 2016 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč , M. Doktor, P. Bednář, , P. Náprstek, P. Šebesta, P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek 

  

 

 

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže   
 

□ 

 

Úkol - 1/4/16: Nová profesionální záchranná služba poptána nebyla. Podařilo se výrazně zlepšit 

kvalitu stávající najímané záchranné služby, zkraje sezony nedostatečně funkční. Pokud bude 

dosažená kvalita současné záchranné služby garantovaná, může být stávající dodavatel nasmlouván i 

pro rok 2017. Výbor přesto doporučil STK ověřit náklady na pronájem profesionální služby. 

V případě potřeby bude navýšen rozpočet STK k zajištění kvalitní záchrany.                                                                            

                                                                                                     Ú- 1/5/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                  T: podzim 2016 
 

□ 

 

Termíny hlavních závodů 2017 - Z. Krpata informoval výbor o práci STK na přípravě sezóny 2017. 

Požadavky ČSK na termíny závodů v NOC v Račicích 2017 byly v plném rozsahu uspokojeny. Bude 

pokračovat sestavování termínové listiny všech závodů 2017. 
 

□ 

 

Pravidla 2017 – v pravidlech pro rok 2017 budou provedeny pouze drobné změny. Připomínky, které 

se objevily během roku 2016, byly průběžně zaznamenávány, vyhodnoceny a po projednání STK 

budou zapracovány.                                                                     Ú- 1/7/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                   T: únor 2017 
 

□ 

 

Evidence členské základny SRK ČSK - STK navrhuje před zavedením připravované elektronické 

evidence (od 2018) vyzvat oddíly k revizi evidence členské základny. Vyřadit členy dlouhodobě 

neplatící členské příspěvky a členy kteří ukončili činnost, aktualizovat kvalifikace členů (trenérské 

třídy, rozhodčí). Bude projednáno na valné hromadě sekce, realizováno následně. 

                                                                                                       Ú- 2/7/16: Z.Krpata,  

                                                                                                                   T: únor 2017 
 

□ 

 

Komise rozhodčích – J.Boháč informoval výbor, že H.Charvátová po dlouholetém působení požádala 

o uvolnění z funkce předsedkyně komise rozhodčích k 1.1.2017 s tím, že je připravena dále pracovat 

v komisi. Současně předložila návrh komise rozhodčích na novou předsedkyni komise Mariku 

Dognerovou. Návrh bude projednán na lednové schůzi výboru. Výbor ocenil práci H.Charvátové a 

její přínos pro zviditelnění České kanoistiky v ICF. 
 

□ 

 

SPORTIS - Z. Krpata projedná s firmou Sportis inovace na rok 2017 a používání grafiky (loga ČSK, 

sponzorů) na všech tiskových materiálech a výstupech závodů.   
 

□ Hodnocení NZ v maratonu – informace o přípravě a průběhu závodu v Pardubicích, organizačně 

dobře zajištěn, nedostatkem malá účast (70 startujících). Diskuse k příčinám nízkého zájmu o start - 

skladba termínové listiny, limit daný daty konání mezinárodních závodů rychlosti i maratonu, nižší 

motivace závodníků, stále rozdílnější metodiky sportovní přípravy maraton x rychlost (zkracování 

tratí). Projednání možné podpory - posílení motivace a zájmu o maraton, návrh pro výbor připraví 

reprezentační trenér maratónu a členové výboru.                          Ú- 3/5/16: výbor, T. Ježek,  

                                                                                                                    T: dlouhodobý úkol 
 

□ Konečné pořadí ČP mládeže a oddílů 2016 - Z. Krpata dokončil výpočet, zveřejněno na webu. 

Vyhlášení vítězů ČP oddílů včetně veteránů proběhne na Valné hromadě 3.12. Vyhlášeni vítězů ČP 

mládeže jednotlivců proběhne při testech RDJ v Nymburku 11.2. Vítězové ČP jednotlivců obdrží 

věcný dar. Bude osloven partner Alpine-Pro.                                                            

                                                                                                     Ú- 1/6/16: Boháč, Hottmar, Krpata  

                                                                                                                  T: 3.12.2016 a 11.2. 2017 
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1.    2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ 

 

 

 
 

 

Testy SCM - P.Hottmar informoval o testech SCM, které se uskutečnily 5. 11. v Praze a 6. 11. 

v Nymburku. Pozvánku obdržely kluby, jejichž sportovci prošli 1. kolem výběru. Bylo pozváno 106 

sportovců, zúčastnilo se jich 98 a limity splnilo 80. Mimořádně, v souladu s návrhem RSCM, který 

byl výborem schválen, bylo na test pozváno 14 kanoistek, zúčastnilo se jich 8, limity splnily 3. Na  

VH budou ověřeny požadavky klubů na nákup lodí C1 pro dívky. 

□  Administrativa SCM - P.Hottmar informoval o čerpání prostředků a administraci SCM. Detašovaná 

pracoviště (kluby) už mají většinu financí vyčerpány. Do poloviny prosince budou jejich rozpočty 

dočerpány. 
 

□ Ú- 2/6/16 byl splněn: P. Hottmar vypracoval Projekt SCM a SpS na další čtyřletý cyklus 2017-2020. 

Projekt byl zpracován v souladu s nově vypsaným programem MŠMT pro podporu talentované 

mládeže. Stávající funkční a úspěšný model je v novele zachován. Výbor projekt SCM po projednání 

schválil. Projekt bude odeslán na MŠMT jako příloha Žádosti o dotace MŠMT z Programu II na rok 

2017.                                                                                                Ú- 2/7/16: P.Hottmar, P.Mokrý  

                                                                                                                      T: 30.11. 2016  
 

□ Příprava metodické publikace - P. Hottmar informoval o stavu překladu knihy o tréninku v rychlostní 

kanoistice. Překlad ze Španělštiny je před dokončením. Korektury odborného textu dělá J.Štěrba. 

Předpoklad dokončení je únor 2017.  
 

□ Školení trenérů III.třídy – informace o přípravě školení, avizován opět velký počet zájemců. 

Uskuteční se 7.- 8.ledna 2017. Připravuje P.Hottmar ve spolupráci s VOŠ ČUS. Nabídka školení jen 

zveřejněna na webu kanoe.cz. 

 
 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

       RDS    

□ Ú-7/8/15 byl částečně splněn: Na testy SCM byly  mimořádně pozváno 14 kanoistek.  

Další část úkolu trvá: Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J. Boháč představil rámcový 

návrh, jak komplexně řešit specializovanou přípravu žen směrem OH disciplínám 2020 v rychlostní 

kanoistice. Implementace je reálná od sezóny 2017/2018, začíná od nejmladších ročníků. Pro oddíly 

bude připraveno několik motivačních impulsů, včetně dotačního programu pro mládež a trenéry, 

budou předjednány podmínky s rezortními centry, bude posílen rozpočet pro tento účel. Záměr bude 

dále upřesňován.                                                                             Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                    T: září 2016, úkol trvá 
 

□ 

 
 

  

 

 

 

Testy členů RD - P. Hottmar informoval o průběhu listopadového obecného testování RDS. Dále 

reprezentační trenér informoval o připravovaném soustředění v USA, v Sabaudii, Slapech a dalších 

lokalitách. Proběhl seminář ADV, za ČSK se zúčastnil P. Hottmar.  Na svazovém webu byl zveřejněn 

nový seznam zakázaných látek. Tematické kartičky vydané ADV k osvětě STOP dopingu ve sportu 

budou předány vedoucím oddílů na valné hromadě. RCS Dukla Praha zorganizovalo pro své členy 

seminář k výživě a k osvětě proti dopingu. Přednášející byl MUDr. L.Vítek,dalším přednášejícím byl 

mentální coach Marián Jelínek. ČOV pořádá seminář „duální kariéra“ pro vrcholové sportovce. Účast 

je zajišťována především po linii RSC. 
  

□ Ú- 5/5/16 je plněn:  Příprava plánu činnosti RD na rok 2017 a nominační kriteria jsou před 

dokončením, P. Hottmar pouze čeká na konečné závěry z kongresu ICF v Baku koncem listopadu. 

Očekává se upřesnění programu a délky tratí na soutěžích v dalším OH cyklu. Finální verze NK bude 

schválena a zveřejněna v lednu, po semináři trenérů RSC, kde budou diskutována. P. Hottmar ve 

spolupráci s M. Doktorem zpracoval zprávu za uplynulé 4 roky, a připravují dlouhodobý plán přípravy 

pro Tokio 2020. Připomínky k materiálu zašlou členové výboru P. Hottmarovi. 
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□ 

 
 

  

Seminář trenérů RSC – schváleno uspořádání semináře trenérů resortních center a reprezentantů – 

seniorů, k vyhodnocení uplynulého OH cyklu a diskuzi k připravovanému plánu na sezónu 2017 i 

celého OH cyklu. Termín 20. 12. 2016. Podle vývoje zahraniční termínové listiny a disciplín ME, MS 

a OH, předloží P.Hottmar k diskuzi návrh NK RDS na rok 2017.  Ú- 5/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                                      T: listopad 2016 
 

□ Novinky z ECA a ICF - J.Boháč podal obsáhlou informaci ze semináře ICF a ECA 6.11 v Düsseldorfu. 

Připravuje se změna řízení  Mezinárodní kanoistické federace ICF a vyjasňije se program OH 2020. Se 

závěry přijatými Kongresem ICF v Baku (koná se týden před VH SRK ČSK) seznámí J. Boháč valnou 

hromadu 3.12 v Račicích.                                                                 Ú- 3/7/16: J. Boháč  

                                                                                                                      T: 3.12. 2016  
 

□ Smlouvy s reprezentanty – smlouvy s reprezentanty RD seniorů a nejlepších juniorů na další rok 

připraví reprezentační trenér. Před podpisem zapracuje aktuální platný předpis ICF na vymezení 

prostoru reklamní plochy na lodi určené výhradně pro reklamu ICF. Přílohou smluv bude nový seznam 

partnerů ČSK.  K dnešnímu dni jsou loga sponzorů ERGO pojišťovny a ALPINE-PRO.  

Tento předpis je platný též pro RDJ a RDM.                                  Ú- 4/6/16: P. Hottmar, T. Ježek 

                                                                                                                      T: únor 2017 
 

□ 

 

Výroční hodnocení (oponentury) Resortních sportovních center - proběhly v  CS MV ČR  viz zápis ze 

6. schůze výboru SRK ČSK. Oponentura VSC USK Praha se uskutečnila 3.11. Vedoucím trenérem 

VSC USK Praha byl jmenován Tomáš Ježek. Zkušenosti dosavadního vedoucího trenéra, Petra 

Lněničky, který nadále zůstává trenérem RSC, budou využity v organizační a administrativní činnosti 

centra. Termín oponentury ASC Dukla je stanoven na 28. 11. 2016. 

  
      RDJ  

□ Ú- 5/6/16 je plněn: P. Hottmar zaslal členům výboru prvotní verzi NK na rok 2017 k posouzení. NK 

jsou zpracována v  podobné dikci jako v loňském roce. Připomínky a náměty k doplnění předají 

členové výboru zpracovateli. P. Hottmar zapracuje do materiálu konečné závěry z kongresu ICF 

v Baku. Potvrzení mezinárodní termínové listiny, upřesnění programu a délky tratí na soutěžích 

pořádaných ECA a ICF. J. Boháč informoval o očekávaném navýšení dotací z MŠMT, které ovlivní i 

rozsah akcí RDJ. Do NK bude zapracováno.                                Ú- 4/7/16: P.Hottmar  

                                                                                                                    T: 3.12. 2016  
 

□ Plán činnosti RDJ – P. Hottmar informoval o provedené rezervaci akcí RDJ 2017 v Račicích, o 

připravovaném soustředění v prosinci v Livignu. Výbor diskutoval o novém ceníku SC Račice. 

P.Hottmar vzal na vědomí informaci  o označení pádel a lodí reprezentantů (RD, RDJ) logem 

sponzorů ERGO pojišťovny a ALPINE-PRO.  Nutno respektovat nový předpis ICF na umístění a 

velikost plochy, vymezené na lodích. 
   

       RDM  

□ 

  

Příprava plánu a NK - T. Ježek zaslal k posouzení nominační kriteria na rok 2017. Ta jsou zpracována 

v  podobné dikci jako v loňském roce. Plánuje se účast na MEM v POR a MSM v JAR. Sezona bude 

proto nákladnější. V tom duchu bude navržen i rozpočet RDM. Podobně jako u RDS a RDJ, bude po 

potvrzení termínů mezinárodních závodů ze strany ECA a ICF plán a NK RDM dopracován a 

předložen výboru ke konečnému schválení. Plán bude obsahovat i nové motivační prvky. 

                                                                                                        Ú- 5/7/16: T.Ježek  

                                                                                                                     T: 3.12. 2016  
 

      4.   Různé 
 

□ 

 

 

 
 

Investice v Račicích – podána aktuální informace, výstavba z prostředků MŠMT pokračuje. Stavba 

běží, každý týden kontrolní den. Stavby roku 2016 musí být do 31.1. dokončené. Současně se 2.1. 

zahájí stavby roku 2017 a stavět se musí tak, aby byly v květnu dokončené pro ME ve veslování 

(překop ostrova a most na 600m a nové hangáry loděnice).  
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□ Nástěnný kalendář SRK ČSK 2017 - P. Hottmar připravuje výrobu kalendáře 2017 v podobném 

formátu, jako byl letošní. Tradičně je obtížné sehnat kvalitní fotografie. Výroba kalendáře má proto 

malé zpoždění Jedná se s ČOV o uvolnění některých fotografií z OH. Bude dokončen do valné 

hromady a připraven k distribuci.                                                   Ú- 7/6/16: P. Hottmar 

                                                                                                                     T: 8.11. 2016 
 

□ Příprava MS 2017 – ředitel organizačního výboru P. Šebesta informoval o postupu příprav MS 2017. 

Jedná se již o velký rozsah aktivit. Organizační tým se postupně profesionalizuje. Výbor vzal na 

vědomí podané informace. Příprava probíhá podle harmonogramu. Připraven je vyrovnaný rozpočet, je 

zažádáno o státní podporu. Probíhá nábor dobrovolníků. Byl nastartován marketing. Je stanovena cena 

vstupenek – á 350,- Kč a připraven předvánoční prodej. Připravují se podmínky pro účast VIP hostů 

(komerční, politický, mezinárodní, bývalí úspěšní reprezentanti ČSK). Pokračuje jednání s Ústeckým 

krajem pod novým vedením.   

  

□ Nominace rozhodčích pro akce ICF a ECA 2017 - Výbor schválil návrh STK – Komise rozhodčích na 

vyslání českých mezinárodních rozhodčích na evropské a světové soutěže 2017 – MS Račice (CZE), 

MSJ+U23 Pitesti (ROM), MS-M Pietermaritzburg (JAR), ME Plovdiv (BUL), MEJ+U23 Bělehrad 

(SRB) a ME-M + MEJ-M+U23 Crestuma (POR). Jmenovitou nominaci zpracovanou komisí 

rozhodčích zašle na ECA a ICF sekretariát                                    Ú- 8/6/16: P. Mokrý 

                                                                                                                     T: 5. 12. 2016 
 

□ 

 

J. Boháč informoval výbor o přípravě ankety „Nejúspěšnějšího sportovce Českého svazu kanoistů za 

rok 2016“. Uskuteční se  10. 1. 2016, v centru Prahy, v Galerii Černá Labuť. O náklady se sekce 

podělí. Připravuje se produkce akce. Pojetím bude jako v minulosti – především pro mediální využití, 

s velmi krátkým programem. Předpokládaná účast cca 100 osob (ocenění, trenéři, reprez. trenéři 

výbory sekcí, pozvaní VIP, + média. Objednávku zašle sekretariát, přípravu PR zajistí B. Žehanová. 

Kulturní vložka – M. Dostálová, kytara a zpěv, sklo a květiny jako každý rok objedná P. Hottmar.         
                                                                                    Ú- 6/7/16: P.Hottmar, P.Mokrý 

                                                                                                                      T: 10.1. 2017 
 

□ 

 

Oprava věže na Císařské louce v Praze - ČSK obdrží letos na podzim od Magistrátu hlavního města 

Prahy grant na opravu havarijního stavu cílové věže na Císařské louce. J. Heller připravuje výběrové 

řízení na dodavatele. Magistrát hl.m.p. poskytuje každoročně vybraným oddílům rychlostní kanoistiky, 

vodního slalomu a vodní turistiky z Prahy grant z programu I. A. „Systémové a rozvojové projekty 

sportu dětí a mládeže v kanoistice“. V letošním roce byla ze strany magistrátu provedena kontrola 

čerpání finančních prostředků za rok 2014 v USK Praha. Kontrola neshledala pochybení v čerpání 

dotace.  
 

□ 

 

Ú- 8/6/16 byl splněn: Přijímání nových oddílů do ČSK – oddíl předběžně přijaté do ČSK, dostaly od 

STK přidělenou zkratku. Registrátor M.Polanský připravil registraci a M.Vávra provedl zapracování 

do systému přihlášek na závody. Na VH SRK ČSK v prosinci 2016 budou přizváni jako hosté.                      
 

□ 

 

Ú 9/6/16 je plněn: do oddílů bylo zasláno oznámení o konání VH, 3.12. 2016 v Račicích. Je zajištěn 

sál, občerstvení, objednán dataprojektor. Písemné podklady od předsedů komisí se shromažďují u P. 

Hottmara, který provede konečnou redakci materiálu pro VH – „Informace o činnosti SRK ČSK“. 

Sekretariát zpracuje hospodářskou zprávu. Do programu VH – bude zařazen samostatný bod – Přírava 

MS 2017. Pozvánka s programem jednání a materiály – informace o činnosti, hospodářská zpráva, 

jednací řád bude do oddílů rozeslány mailem nejpozději 21.11. 2016.                                                                                    

                                                                                                             Ú 9/6/16 : sekretariát        

                                                                                                                         T: 21.11. 2016    
 

□ 

 

Koncepce rozvoje rychlostní kanoistiky 2017-2020 - J. Boháč zpracoval a rozeslal členům výboru 

návrh koncepce činnosti sekce do roku 2020. Navržený materiál výbor projednal a schválil. Koncepce 

bude součástí podkladů pro VH SRK ČSK a po doplnění a schválení delegáty VH bude zveřejněna a 

používána jako podklad pro směrování práce výboru sekce v dalším čtyřletém cyklu. 
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□ Státní dotace 2017 - MŠMT vyhlásilo neinvestiční programy na rok 2017. Termín uzávěrky podávání 

žádostí je 30. 11., týká se programů I., II, IV, V, VI a X – kde žádá svaz, i Programu VIII, který je 

určen pro oddíly, které musí o podporu požádat samostatně přímo na MŠMT. Možno využít asistence 

okresních sdružení ČUS při podávání žádostí. Program IV - údržba a provoz sport.zařízení žádají 

oddíly do 15.11 prostřednictvím svazu, pro který soustřeďují žádosti od oddílů okresní pracoviště 

České unie sportu. Svazové žádosti budou zpracovány a podány jednotně, v předepsaném formátu a 

včas.                                                                                                 Ú- 6/7/16: P.Mokrý 

                                                                                                                      T: 30.11. 2016 
 

.  

 

     

 

     Zapsal: P. Mokrý    

 

 

     Příští  setkání  výboru SRK ČSK bude při VH 3.12.  2016 ve 10:00 v Račicích 


